

Kisah Tauladan 1

Tidak Mendapat Ikan Tetapi Mendapat Syurga

Oleh : Hajah Makiah Tussaripah Binti Jamil
(Pensyarah Kanan ACIS,UiTM Kampus Seremban)

Pada zaman dahulu, ada dua orang nelayan, seorang mukmin dan seorang lagi kafir. Pada suatu hari, mereka turun ke laut untuk menangkap ikan. Semasa menebar jala, nelayan kafir itu menyebut nama Tuhannya. Hasil tangkapannya amat banyak. Berlainan pula dengan nelayan mukmin. Apabila dia menebar jalanya, dia menyebut nama Allah tetapi hasilnya tiada seekor ikan pun yang tersangkut pada jaringnya. Sehinggalah ke lewat senja, nelayan mukmin itu tidak berjaya mendapatkan walau seekor ikan pun manakala nelayan kafir pulang dengan membawa ikan yang sangat banyak.

Meskipun pulang dengan tangan kosong, namun nelayan itu tetap bersabar serta redha dengan apa yang Allah takdirkan kepadanya. Si nelayan kafir itu pula membawa pulang berbakul-bakul ikan dengan penuh perasaan bangga dan bongkak. Malaikat yang melihat keadaan nelayan mukmin itu berasa simpati lalu mengadu kepada Allah SWT.

Allah SWT memperlihatkan kepada malaikat tempat yang disediakan oleh-Nya untuk nelayan mukmin itu iaitu sebuah syurga yang indah. Berkata malaikat, "Demi Allah, sesungguhnya tidak memberi erti apa-apa pun penderitaan di dunia ini jika dia mendapat tempat di syurga Allah."

Setelah itu, Allah memperlihatkan tempat yang disediakan untuk nelayan kafir. Berkatalah malaikat, "Alangkah malangnya nasib si kafir. Sesungguhnya tidak berguna langsung apa yang dia dapat di dunia dulu sedangkan tempat kembalinya adalah neraka jahannam."

Tauladan yang boleh kita ambil daripada kisah ini ialah sesungguhnya Allah menjadikan kehidupan di dunia ini kepada semua umat manusia adalah sebagai tempat untuk diuji dan beramal soleh. Kehidupan yang benar dan kekal hanyalah di negeri akhirat kelak. Justeru, berimanlah kepada Allah dengan sebenar-benar iman yang sah agar kelak segala amal ibadat akan diterima di sisi Allah. Janganlah mudah berputus asa dengan segala kesulitan yang terpaksa di lalui di negeri dunia ini kerana ia hanyalah bersifat sementara. Beramallah sebaiknya kerana Allah menilai usaha yang dilakukan oleh para hambaNya dan bukannya mempersoalkan apakah hasil yang berjaya diperolehi.

